
Več delovne ustvarjalnosti
za izhod iz krize

Zadnjo februarsko soboto se je sešla
obfiinska konferenca ZKS Ljubljana Beži-
grad. Udeleženci, delegati osnovnih or-
ganizacij, člani organov in gostje, med
njimi so bili tudi Sergej Kraigher. Lidija
Šentjurc in Francka Strmole. so predla-
gali dveletno delo bežigrajskih komuni-
stov in dopolnili programske usmeritve.
sprejete na voltlni konferenci leta 1986.

Uvodno besedo ge imel predsednik ob-
činskega komiteja ZKS Miha Košak.
V daljšem nagovoru je navzoče opozoril
na poglavitne značilnosti delovanja ko-
munistov in njihove organizacije v minu-
lem obdobju in na družbene razmere,
v katerih je to delo potekalo. Po Košako-
vih besedah bo samo prenovljena Zveza
komunistov lahko izvedla pritisak za hi-
trejši in naprednejši dmžbenr razvoj. Ne-
kaj značilnih odlomkov iz uvodne besede
Mihe Košaka objavljamo posebej.

Razprava o oceni družbenopolitičnih
in družbenoekonomskih razmer v občini,
o poročrlu o delu občinske organizacije
v letih 1986 in 1987 ter o dopolnitvah
programske usmeritve je bila precej ob-
širna in razgibana, vendar se je v gfav-

nem sukala bolj ob robu osrednjih vpra-
šanj, na katera je v uvodu opozoril pred-
sednik komiteja. Nekaterim razpravljal-
cem ni bilo najbolj všeč predloženo poro-
Čito, češ da je premalo kritično in kon-
kretno, drugi so omenjali previsoko Čla-
narino, v glavnem pa je btio več slišati
o tem, kaj bi morali naraditi forumi in
organi na tfišjih ravneh (od občinske na-
prej), Le malo je bilo kritične in samokri-
tične razprave o lastnem delovanju v os-
novnih organizacijah - tako o pomanjk-
Ijivostih kot tudi o doseženih uspehih,
s katerimi se navzlic vsem težavam lahko
pohvali marstkatera osnovna organizaci-
ja ZK v občini.

Ob zaključku razprave je sekretar Loj-
ze Šket soglašal s kritičnimi pripombami
na gradivo. predloženo konferenci, in
menil, da je ta kritičnost nadaljevanje ti-
ste. kl je prevevafa marsikatero volilno-
programsko sejo osnovne organizacije
ZK. Zavzel se je za korenitejše odmike od
forumskega dela in pri tem opozoril tudi
na realne možnosti. »Slabosti našega de-
la so tudi v tem, da si v programu napiše-
mo veliko nalog. ki pa jih Časovno pre-

prosto nismo zmožni uresničiti«.
Ocene razmer ~- tako tiste v predJože-

nem gradivu kot one iz razprave - niso
bife bistveno različne, v glavnem je manj-
kala le konkretnost. Na podfagi tega je
Lojze Šket ob zaključku ugotovil. da je
razprava prispevala h konkretizaciji po-
ročila in zaostritvi nekaterih ocen, dala
pa je tudi precej pobud za obravnavo na
konferencah ZK v mestu. republikt in Ju-
goslaviji,

Delegati na konferencl so opravili na-
doniestne volitve v občinski komite ZKS
Novi člani komiteja so Nataša Glavnik,
Vlado Habjan, Stoje llijevski, Niko Marti-
nec. Zlatko Slerle,_Metka Tekavčič, Peter
Vergles in Stane Žerjal. Takoj po konfe-
renci je komite na svoji seji izvolil v pred-
sedstvo OK ZKS Natašo Glavnik in Toma-
ža Justina, za novega izvršnega sekretar-
ja za organiziranost in razvoj ter kadrov-
sko politiko v ZK je bi! izvoljen Ljubo
Brezočnik, ki bo dolžnost opravljal po-
klicno, novi nepoklicni izvršni sekretarza
področje sociafne politike pa je Zlato
Sterie.

V. B.


